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Pöytäkirja 2007-09-11

Aika ja paikka 

11.09.2007 klo 16:15

Sali A319
Tietojenkäsittelytieteen laitos (Exactum)
Gustav Hällströmin katu 2b, Helsinki

Osallistujat

Juha Hiekkamäki
Tuire Huhtamäki
Pekka Maksimainen
Janne Piippo (puheenjohtaja)
Teemu Pulkkinen
Petri Setälä
Heikki Lokki, asiakas, kohtaan 4.
Sanna Keskioja, ohjaaja

Poissa

Ei poissaolijoita

Asialista

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin klo 16.15. 

2. Asialistan hyväksyminen

Asialista hyväksyttiin muutoksitta kokouksen työjärjestykseksi.

3. Asiakas kertoo tarkemmin projektin vaatimuksista

• Projektin pääasiallinen tavoite on saada tietokanta käyttöliittymineen vastaamaan uudistettua
pesätarkastuslomaketta. Tämä aiheuttaa muutoksia sekä tietokantaan että käyttöliittymään ja
raporttien tulostukseen.

• Tietokantaan halutaan tallettaa digikuvia. Tehtävänä on siis suunnitella ja toteuttaa tarvittava
tietokanta-taulu yhteyksineen ja lisätä ohjelmistoon ominaisuuksia kuvien tallettamiseksi,
hakemiseksi ja tulostamiseksi.

• Tietokannasta halutaan uusia raportteja viranomaiskäyttöön. Myös jo olemassaolevissa raporteissa
on korjattavaa.

• Käytössä olevan järjestelmän virheiden korjaus mm. koordinaattien muunnokset ja tallennettaessa
tehtävät tarkistukset.

4. Tarkentavien kysymysten esittäminen vaatimusmäärittelyä varten

Käytössä oleva järjestelmä on hali2-ryhmän tuotos. Heikki Lokki lupasi selvittää Jussi Yliskoskelta
ohjelmistokoodin sijaintia. Sovittiin uusi asiakastapaaminen pesätarkastuslomakkeen yksityiskohtaiseen
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läpikäyntiin torstaille 13.10. klo 14.30. Tapaamiseen osallistuvat Tuire ja Petri. Sanna varaa tilan
tapaamista varten.

5. Sanna kertoo mittasarjoista

Sanna ohjeisti ryhmää ajankäyttöseurantajärjestelmän käytöstä ja esitteli mittasarjoja.  Mittasarjojen
täyttämisellä ei toistaiseksi ole kiirettä. Keskusteltiin viikottaisen seurantapalaverin sisällöstä.

6. Prosessimallista päättäminen

Päätettiin käyttää projektin prosessimallina vesiputousmallia. 

7. Sopimuksien tarkastelua / täyttöä

Päätettiin jatkaa edellisen ryhmän käyttämällä lisenssillä. Sanna kysyy Kimmo Simolalta mitä lisenssiä on
käytetty ja Janne pyytää Simolan paikalle perjantain palaveriin sopimusten täyttöä varten.

8. Wiki-kommunikoinnin miettimistä

Päätettiin, että projektiin liittyvä keskustelu käydään wikissä. Vanhoja keskusteluja ei nähty tarpeelliseksi
arkistoida. 

9. Muut asia   

Ei muita esille tulevia asioita 

10. Kokouksen päätös

Kokous päätettiin 18.03. 


